

2018 <<童步行>>尋寶樂
2018 Step Out for Children Treasure Hunt
贊助表格 Sponsorship Form

敝會將透過不同的宣傳渠道展示贊助人的公司名稱和商標，例如敝會網頁、社交媒體平台、海報、橫額及背景幕等。另附以下的宣傳途徑。我們期望於是次活動中，能夠提昇 貴公司的社會企業形象和知名度。

All the below sponsorship/donation will attribute the assistance of your company by displaying your logo on our website, all social media platforms, posters, banners, backdrop and other promotional materials. We assure solid visibility and presence of your brand through our event.

本人／機構／團體願意贊助 貴會舉辦的 2018 <<童步行>>尋寶樂
I / We would like to sponsor 2018 Step Out for Children Treasure Hunt with

- | | | | |
|--------------------------|---------------------------|------|---------|
| <input type="checkbox"/> | 鑽石贊助 Diamond Sponsorship | HK\$ | 100,000 |
| <input type="checkbox"/> | 白金贊助 Platinum Sponsorship | HK\$ | 50,000 |
| <input type="checkbox"/> | 金贊助 Gold Sponsorship | HK\$ | 25,000 |
| <input type="checkbox"/> | 銀贊助 Silver Sponsorship | HK\$ | 10,000 |
| <input type="checkbox"/> | 禮品贊助 Gifts Sponsorship | | |

本人／機構／團體願意在 2018 年 9 月 16 日童樂站派贈 800 份禮品給予的參加者，禮品細節如下：

I / We would like to distribute gifts to 800 participants at checkpoint on 16 September 2018. Details of the gift are as follows,

刊登廣告細節 Advertisement Details:

請將圖像檔案「ai」格式電郵至 event@srdc.org.hk。Please send the graphic file in "ai" format by e-mail to event@srdc.org.hk.

贊助者名稱 Name of Sponsor	(Mr/Ms/Mrs) (先生/女士/太太)
聯絡人姓名 Name of Contact Person	聯絡電話 Contact No.
聯絡地址 Correspondence Address	
傳真號碼 Fax No.	電郵地址 Email Address
收據抬頭 Name on Receipt	

捐款方法 Donation Methods

- 支票 Cheque**
(支票抬頭請寫「香港弱能兒童護助會」)
(Please make cheque payable to "The Society for the Relief of Disabled Children")
- 直接過戶 Direct transfer**
(請附上入數紙)
(Please enclose the bank-in-slip)
 - 匯豐銀行 HSBC 002 - 244416 - 002
 - 恆生銀行 Hang Seng Bank 383 - 686516 - 001

請將銀行入數紙或支票連同贊助表格寄回 - 香港薄扶林大口環道十二號「香港弱能兒童護助會」收，或電郵至 event@srdc.org.hk。

Please send this completed form with a crossed cheque or bank-in-slip to The Society for the Relief of Disabled Children, 12 Sandy Bay Road, Pokfulam, Hong Kong, or via email to event@srdc.org.hk.

敝會收到善款後，將於活動結束後三個月內將收據郵寄予贊助人。在香港，只要捐款港幣\$100 以上，捐款人便可憑收據申請扣減稅款。

All official receipts will be sent by post within 3 months after the event. **Donations of HK\$100 or above are tax deductible in Hong Kong.**

贊助聲明 Sponsorship Statement

本人／機構／團體確認贊助 貴會舉辦 2018 <<童步行>> 尋寶樂。

I / We confirm to sponsor 2018 Step Out for Children Treasure Hunt.

公司蓋章
Company Chop _____

簽署 Signature _____

日期 Date _____

私隱政策聲明 Privacy Policy Statement

本人 同意 / 不同意 香港弱能兒童護助會使用以上簡單資料，透過不同渠道通知本人 貴會的各项活動、通訊及意見調查。

I agree / do not agree that The Society for the Relief of Disabled Children (SRDC) can use my data above to keep me posted of SRDC news, events and surveys through various communication channels.

簽署 Signature _____

日期 Date _____